深圳市帕骐电子科技有限公司
产品部-10新品上架描述表
1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）

Trekassy tree swing straps with 10 adjustable loops, you can adjust the height easily. 

树带有10个环，可以方便调节高度。
Lab tested each strap holds up to 4500 lbs, two straps is 9000lbs.

each loop is 2600 lbs. Superior quality and lasting performance. 

单条承重3000LBS，双条承重6000LBS，每个环承重2600LBS，高品质长久耐用
3）Our tree swing strap come with a set of FREE Tree Protectors Secure Mesh that won't damage the beautiful trees, reducing the friction between the tree and the strap, which will make our tree strap STRONGER, KEEPING YOUR KIDS SAFER! 

我们的秋千树带配有一组树垫，不会损坏漂亮的树，减少树带与树丫之间的摩擦，这将使我们的树带更强壮，让你的孩子更安全！
Our tree swing strap is made of non-stretch polyester, weather resistant. and the carabiner hook is made of industrial strength steel with rust-proof treatment. 

我们的树带是由无延伸的涤纶制成，耐气候，登山扣是由工业强度钢材制成，并经过了防锈处理。

4)FITS ALL SWING TYPES: Our Tree Swing Hanging Kit is perfect for classic tree swings, garden swings, toddler swings, porch and patio swings, and even the very popular saucer swings. Both straps can be installed in under 5 minutes. No drilling or tools needed. and it comes with a convenient carrying bag so you can bring your straps with you anywhere. 

适合所有的秋千类型：我们的秋千悬挂工具完美适合经典的树秋千、花园秋千、蹒跚学步的秋千、门廊和露台的秋千，甚至是最受欢迎的飞碟秋千。
树带都可以在5分钟内安装。不需要钻孔或工具。它配有一个方便携带的袋子，这样你就可以随身携带你的树带了。

For your each purchase of the Swing Set Accessories, you will get: ▸ 

2 High-Grade Industrial 5ft Straps with 10 adjustable loops(22 loops Total ) + ▸2 industrial strength steel Carabiner with the Safe & Secure Locking System + ▸2 FREE Tree Mesh Protectors that will protect the tree and also reduce the friction ▸plus a CARRYING BAG for easy transportation.

我们的树带套装里面有：2条带有10个环的5英尺长的树带+2个工业强度的登山扣+ 2个树垫+ 1个布袋

Technical Specification技术参数
Item Description:

Two 5ft*2in tree swing straps kit- Adjustable (22 loops Total ) - Holds 5,200lbs + 2 Tree Protectors + 2 Heavy Duty Carabiners with Locking System - Perfect for Tire and Saucer Swings, Tree Swing - 100% Non-Stretch - Carry Bag Included, Easy Fast Installation

Package包装

2PK 5ft*2in tree swing straps
2PK Carabiners
2PK Tree mesh protectors
1PK Carry Bag 

1PK User Manual

TS0236B 秋千树带/5ft*2in/单条最大承重2600LBS/10+1个车环/配树垫/2条/ 

单个纸盒尺寸15*22*6cm, 毛重0.53KG

